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Den nye bestyrelse

Efter generalforsamling 2010 ser bestyrelsen i Tele Øst således ud:

Den afgående formand Leif Hartmann fotograferet med den ny bestyrelse. Set fra venstre: Per Nørskov, Hanne Trebbien, Carsten D. Nielsen, Ulla Puck, Bjarne Olsen, 
Uni Byrgesen, Robert Larsson, afgående formand Leif Hartmann, Allan Marott, John Schwartzbach, Per Baden, Kim Vistisen, Karsten Mourits, Tomas Wellejus, 
Birgitte Kristiansen, Jens Boutrup og Jørgen Hansen.  

Fraværende: Pia H. Olsen

John Schwartzbach, formand
Carsten D. Nielsen, næstformand 
Ulla Puck, kasserer
Bjarne Olsen, faglig sekretær
Kim Vistisen, faglig sekretær

Birgitte Kristiansen, faglig sekretær
Per Baden, fagligt bestyrelsesmedlem
Henrik Hansen, fagligt bestyrelsesmedlem
Jens Boutrup, fagligt bestyrelsesmedlem
Uni Burgesen, fagligt bestyrelsesmedlem

Per Nørskov, fagligt bestyrelsesmedlem
Allan Marott, fagligt bestyrelsesmedlem
Karsten Mourits, fagligt bestyrelsesmedlem
Pia H. Olsen, fagligt bestyrelsesmedlem
Tomas Wellejus, fagligt bestyrelsesmedlem

manden Justine Assango i Teleforbundet 
Synac, som er Camerons fagforening for 
teleansatte og bestyrelsen besluttede at 
indlede forhandlinger med Synacom om 
rammer og kriterier for en støtte på 8.132 
euro -  svarende til 76 euro til hver af de 
107 berørte. Beløbet skulle gå til de for-
fulgte medlemmer af Synacom, som var 
blevet berørt af fyringerne i Camtel.

Bestyrelsen modtog nedenstående svar 
fra Næstformand Justine Assango fra Tele-
forbundet Synac:
Som følge af Dansk Metal Teles ønske om at 
yde finansiel støtte til de organiserede med-
arbejdere fra Camtel, som blev hårdt ramt 
af urimelige fyringer, har vi etableret en li-
ste over 107 medarbejder, som vil modtage 
denne hjælp.
Vi takker endnu en gang for denne solidari-
tets gestus som en hæder til Synacom.

Efterfølgende modtog bestyrelsen en liste 
over samtlige medlemmer, der har mod-
taget støtte i forbindelse med ceremonien 
samt billeder. På grund af de store afstan-
de var der en del, der var forhindret i at 

deltage i ceremonien, men de fik belø-
bet tilsendt. Justine Assango takkede flere 
gange medlemmerne i Tele Øst for støt-
ten. 

Det er godt at vide, at vi som med-
lem af Tele Øst har en solidaritets-
fond, der har
mulighed for
at yde støtte
til andre fag-
foreningsmed-
lemmer som ik-
ke har de sam-
me mulighed-
er. 

Tele Øst́s solidaritetsfond yder støtte til 107 
medlemmer af Teleforbundet Synac i Cameroun 

selskabet Camtel, fyrede 506 teleansatte 
i 2008 i forbindelse med en konflikt. Ef-
ter forhandlinger med UNITele blev de 
medarbejdere, som var uretmæssigt fyret, 
lovet at få udbetalt deres tilbageholdte 
løn og pension. I maj 2010 var der stadig 
intet sket. I dag er stort set alle stadig ar-
bejdsløse efter 3½ år og de lever for ca. 3 
dollars om dagen. Specielt gik det ud over 
medlemmer af Synacom.

Bo Stenør Larsen kontaktede næstfor-

I forbindelse med Tele Øst 125 års jubi-
læum den 20. februar 2009 blev der op-
rettet en solidaritetsfond. Fonden er en 
støtte til forfulgte aktivister og ansatte i 
fagbevægelsen, globalt indenfor Tele- og 
IT sektoren.
Solidaritetsfondens bestyrelse er: Verdens-
præsidenten for UNITelecom, Bo Stenør 
Larsen, Leif Hartmannn og John Schwartz-
bach.
Bestyrelsen valgte at undersøge mulighe-
den for at støtte medlemmerne af fagfor-
eningen Synacom i Cameroun, som var 
blevet berørt af fyringer i Teleselskabet 
Camtel. 
Regeringen i Cameroun, som ejer tele-

Af John Schwartzbach

Medlemmer af Synac, her med forbundets for-
mand Louis Mouangue i midten.  

Justine Assango, næstformand 
i Teleforbundet Synac.
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Praktiske 
oplysninger
Tele afdeling Øst's kontor 
har åbent: 
Mandag - torsdag kl. 8.00-15.30
Fredag kl. 8.00-12.00. 

Adressen er: 
Dansk Metal Tele Afdeling Øst
Lyngsiehus
Nyropsgade 25, 3. sal
1780 København V

E-mail: teleoest@danskmetal.dk
Hjemmesiden er: www.teleoest.dk

Telefon: 33 63 29 01
Telefax: 33 63 29 56 

Der er altid mulighed for personlig 
henvendelse. 
Ønsker du at tale med en bestemt 
person, er det en god idé at ringe 
først for at aftale tid.

Redaktion
Redaktør: Allan Marott
Ansvarshavende: John Schwartzbach 

Fristen for at indsende stof til bladets næ-
ste nummer, der udkommer i marts 2011 
er den 4. marts.  

Grafi sk tilrettelægning og tryk:
Alfa Grafi k, Herlev, 44 53 23 23
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Køge Gruppen
Formand Erling Henriksen
56381491

Rødovre Pensionist Klub
Formand Jørgen Arnull
43632216/21273926 • Arnull@privat.dk 

Seniorklubben KTAS Næstved 
Formand Preben Hansen
55721288

Seniorklubben TDC Nordvestsjælland
Formand Niels Christensen 
59436226 • nkc@mail-online.dk 

Pensionistklubber på Sjælland
Seniorklubben TELEdanmarkØst
Formand Jørgen Bredøl 
47175768/21374085 • bredol@webspeed.dk 

TDCenior-Roskilde
Formand Ole Holger Jensen
Kasserer Ole Diekelmann • diekelmann@mail.dk 

Telecom Service pensionistklub
Formand Kirsten Hougaard
35427719 • k.hougaard@hotmail.com 

Telefonstandens Pensionistforening af 1950
Formand Lis B. Nielsen
36490144 • lbn@oncable.dk

Tele-pensionistklubben af december 1995
Formand Willy D. Hansen
47176547 • willydh@post12.tele.dk
Klubbens hjemmeside: tele-pensionist.prala.dk

Afdelingens feriehus i Hou plantage på Langeland er et helårshus med 6 sovepladser.
Der er bad, elvarme, pejs og en pragtfuld udsigt over vandet med Storebæltsbroen i baggrunden.
Huset ligger i første klitrække og kun et stenkast fra vandet. Billeder af huset kan ses på afdelingens hjem-
meside www.teleoest.dk

Medlemmer, der ønsker at leje feriehuset, bedes udfylde og indsende en ansøgning, så den er på 
Tele Øst´s  kontor senest fredag den 18. februar 2011. Brug gerne kuponen herunder.

Feriehuset kan max. lejes 1 uge i højsæsonen og max. 2 uger enkelt/samlet i lavsæsonen.
Efterlønsmodtagere og pensionister vil ikke komme i betragtning i højsæsonen, hvis der er ansøgninger 
fra aktive medlemmer.

Lodtrækningen for ferieåret 2011/2012 finder sted tirsdag den 22. februar 2010 kl. 11.00 i Tele Øst´s lokaler Nyropsgade 25 3. sal, 1780 København V. 
Der er mulighed for at overvære lodtrækningen og afdelingen byder på en kop kaffe til dem, der møder op. 

Udtrukne ansøgere vil få tilsendt brev snarest efter lodtrækningen.

Sommerhuset på Langeland 
slår dørene op til en ny sæson
Lodtrækning til Tele Øst´s  feriehus for ferieåret 2011/2012 nærmer sig.

TIL:
Dansk Metal

Tele Øst

Lyngsiehus

Nyropsgade 25 3. sal

1780 København V

Frankeres 
med 

kr. 5,50

FERIEHUSET I HOV
Langeland

Løn nr.                           Jeg er pensionist:  

Navn: 

Adresse: 

Postnr.: By:

Ferieuge:

Andet ønske uge:

Priser:
Højsæson: 
Uge 24 til og med uge 33 koster 
3.100 kr. pr. uge.

Lavsæson: 
Uge 18 til og med uge 23 i 2010 
– og igen fra uge 34 til og med uge 
17 i 2011 koster 1.550 kr. pr. uge.

Weekend:
Kun i lavsæson koster 400 kr.  

Helligdage i forbindelse med week-
end 147 kr. pr. døgn.

Weekend kan kun lejes, hvor der 
ikke er hele uger udlejet.

Forbrug af El og pejsebrænde er 
inkluderet i priserne.



Tele Øst medlem 
i klemme

Det er ikke kun kunder-
ne, der er blevet snydt 
af  ”fup-firmaet”.  Flere 
ansatte, blandt andet et 
medlem af Tele Øst, hvis 
opgave var at etablere en 
indbydende hjemmeside 
for virksomheden, har ikke 
modtaget betaling og har 
efterhånden 3 måneders 
løn tilgode. 
Tele Øst har forsøgt, uden 
held, at få kontakt til virk-
somheden og har nu via 
Forbundet indgivet en 
konkursbegæring.

Virksomheden ”Lokal 
Snerydning” reklamerede 
stort i medierne, at de 
søgte mellem 600-700 
morgenfriske medarbej-
dere, der havde mod på 
en ekstra indtjening, som 

effektive sneryddere i hele 
landet. 
Mange virksomheder blev 
lokket af Lokal Sneryd-
nings massive reklame-
kampagne til at tegne en 
kontrakt på snerydning. 
Kunderne kontaktede Lo-
kal Snerydning, som send-
te professionelle kontrakt-
udkast retur og alt så ud til 
at være i orden. 

Pengene, som kunderne 
betalte, er pist forsvundet 
sammen med bagmænde-
ne og virksomheden, men 
sneen ligger der stadig og 
fortovene er lige glatte.

Af Ulla Puck

Nye udfordringer venter
Efter 8 år, hvor én af mine arbejdsopgaver har været at være re-
daktør af Tele Øst´s medlemsblad, er tiden nu kommet, hvor jeg 
retter mit blik mod/sætter fokus på andre spændende arbejdsop-
gaver i afdelingen.
Gennem årene har jeg lært rigtig mange af vores læsere og med-
lemmer at kende.
Jeg har været med jer på arbejde, og jeg har haft både fortrolige 
og arbejdsmæssige samtaler med mange af jer.

Tak for, at I har vist mig den tillid. Også en stor tak til Finn Jensen 
fra Alfa Grafik for et rigtig godt samarbejde. Finn Jensen er afdelin-
gens samarbejdspartner når det gælder layout på bladet.

Tele Øst bladet fortsætter naturligvis med at 
udkomme, og jeg ønsker det nye redaktions-
udvalg alt mulig held og lykke fremover.

Samtidigt ønsket om et godt år 2011 til alle.

                        Birgitte Kristiansen

AFSKED

Leif Hartmann og Hanne Serop. Birgitte Kristiansen overrækker her 
Leif et særnummer af Tele Øst Bladet med et udpluk af billeder fra 
Leifs virke.



 Tusind tak for opmærksomheden i 
 anledning af min 70 års fødselsdag 
 den 20. oktober 2010. 

Med venlig hilsen Preben Flemming Petersen

TAK Tak til alle for den opmærksomhed, der 
blev vist mig i forbindelse med min 
afgang som formand for Dansk Metal Tele Øst.
Tak til Tele Øst for den fl otte afskedsreception, der blev 
holdt for mig den 18. november 2010. Det blev en minderig 
dag, som jeg vil huske længe.

Tak til kollegaer, kammerater, venner og familie samt ar-
bejdsgiverrepræsentanter fra TDC, der mødte op på dagen.
Endelig skal der lyde en stor tak for alle de mange dejlig 
gaver jeg modtog i dagens anledning.

Jeg har nu fortiden foran mig og går baglæns ind i 
fremtiden…….

Med venlig hilsen Leif Hartmann

TAK                            
    Tusind tak for gaver og opmærksomhed  

                           
    i forbindelse med min afskedsreception 

                           
    torsdag den 6. januar 2011.

Det var en overvældende dag. Tak for tiden vi har haft sam-

men med håbet om, at vi ses igen.

Med venlig hilsen Jan Simonsen

TAK 
Mange tak for opmærksomheden ved 
min fratræden fra Tele Øst.

Tak for de fi ne taler, gaver og for, at så mange havde tid og 

lyst til at sige farvel til mig, på denne dejlige dag 
den 9. december 2010.

God arbejdslyst til jer alle. Jeg nyder den frihed jeg har nu.Med kammeratlig hilsen Hanne Serop

TAK 
Tusind tak til alle der mødte op 
ved jubilæumsreceptionen som 
Tele Øst afholdt den 13. januar.
 
Med alle de gaver tager det lidt tid, før jeg har været dem 

alle igennem. Det var overvældende. 
Tak til Metal Københavns kantine og personale for den 

lækre buffet, som blev værdsat af mange mennesker og tak 

til Tele Øst for den fi ne reception. Med venlig hilsen Robert Larsson

TAK 

TAK     En stor og varm tak for blomster  
    og venlig deltagelse ved vore 
    kære H. C. Hansens bisættelse. 

En særlig tak til de, der også lod sig repræsentere af faner.
Tak for hilsener og venlige ord under H.C.´s sygdom. Vi 
føler, at H.C.’s afsked med livet var med værdighed og efter 
hans sidste vilje.

De venligste hilsener på de efterladtes vegne
Jonna Schroll

Mindeord

H. C. Hansen, tidligere
forbundsformand for 
Dansk Tele Forbund 
er død 86 år.

Af afdelingsformand John Schwartzbach

Det er med stor sorg, at Tele Øst har modtaget beske-
den om, at tidligere forbundsformand H. C. Hansen er 
død den 29. december 2010.

H. C. var en af de fremmeste og mest samlende 
forbundsformænd i sin tid. Hele livet brændte han for 
fagbevægelsen og ikke mindst for partiet, Socialdemo-
kraterne. 
Han brugte så meget tid på det, at familien gled lidt i 
baggrunden. I hans aktive tid i bevægelsen kæmpede 
han for, at medlemmerne fik bedre løn og arbejdsvil-
kår, og samtidig brændte han for, at vi politisk kunne 
få et bedre Danmark.

H. C blev ansat som aspirant ved KTAS på Bornholm 
i 1947, og allerede dér begyndte hans interesse for 
det faglige arbejde. I 1950 blev han næstformand og i 
1951 formand for daværende afdeling 25, og samtidig 
indtrådte han i CO´s hovedbestyrelse. I 1971 blev han 
valgt til forretningsfører og denne stillingsbetegnelse 

blev i 1983 ændret til forbundsformand.

H. C. bestred flere job i forbundet. Han var formand 
for Telefonstandens Arbejdsløshedskasse og redaktør 
af fagbladet Telefonen.

Mange af de langsigtede mål, som H. C. satte sig, 
blev opfyldt, ikke mindst da forbundet ved en uraf-
stemning i 1982 tilsluttede sig LO-medlemskabet.

I forbindelse med liberaliseringen af telesektoren 
opstod der et stort behov for at samle alle telefolk i 
ét forbund. H. C. fik naturligvis en central plads i det 
meget omfattende arbejde med dannelsen af et nyt 
forbund. 
Arbejdet kronedes med held og H. C. blev valgt som 
det nye forbunds første formand.

Ved Dansk Tele Forbunds kongres i 1988 takkede 
H. C. Hansen af, og ved kongressen blev han udnævnt 
til forbundets første æresmedlem. Selv om der har 
været mange fusioner siden, hvor man ikke bruger 
begrebet æresmedlem mere, var H. C. fortsat æres-
medlem i Tele Øst.

H. C. efterlader et stort tomrum, og vi er mange, der 
vil savne ham.

Vores tanker går til hans familie og hans trofaste 
veninde og livsledsager Gerda Gravesen. 

Hvad er nu det for et nyt og spændende tiltag?
Nej det er ikke fordi TDC er blevet tændt af den hel-
lige ild og vil være forgangsvirksomhed på området. 
Men der var engang, hvor dette var tilfældet, endda 
helt tilbage i 1949. 
I henhold til vedlagte skrivelse, var der dengang stor 
opmærksomhed på ulemper i forbindelse med stil-
lesiddende arbejde og om, hvordan virksomheden 
følte sig forpligtet til at afhjælpe disse ulemper.
Hvordan ser det så ud i 2011? 
Føler virksomheden sig stadig forpligtet til, i arbejds-
tiden, at afhjælpe ulemperne ved stillesiddende ar-
bejde? Er det et tiltag vi skal genindføre? 

Lad os høre fra jer eller betragt det som et indslag fra 
en svunden tid. 

Gymnastik i 
arbejdstiden 
– fra før verden gik af lave

Af Hanne Trebbien

især høreskader, skulder- 
og rygsygdomme samt 
psykiske sygdomme.

”Statistikken viser, at vi på 
arbejdsskadeområdet har 
et forholdsvis kønsopdelt 
arbejdsmarked. Selv om 
de to køn anmelder skader 
de samme steder på krop-
pen, så er de udsat for me-
get forskellige påvirknin-
ger, alene fordi de er ansat 
i vidt forskellige brancher. 
Der er for eksempel stor 
forskel på den fysiske be-
lastning af medarbejderne 
i industrien og daginstitu-
tioner. Det påvirker både 
muligheden for anerken-
delse og muligheden for 
erstatning,” siger Anne 
Lind Madsen, direktør i Ar-
bejdsskadestyrelsen.

Kilde: 
Arbejdsskadestyrelsen´s 
hjemmeside

Mænd får anerkendt flere 
arbejdsskader end kvin-
der. Til gengæld er bille-
det mere blandet, når det 
kommer til erstatningerne. 
Mændene får i gennem-
snit mest i erstatning for 
ulykkerne, mens kvinderne 
i gennemsnit får mest i er-
statning for erhvervssyg-
dommene.

Det viser en statistisk sær-
kørsel fra Arbejdsskadesty-
relsen.

Siden 2003 har mændene 
fået anerkendt lidt flere 
ulykker i forhold til kvin-
derne. I ulykkessagerne får 
mændene også i gennem-
snit mere i erstatning. Det 

skyldes især, at kvinderne 
oftere end mænd får aner-
kendt sager, der ikke giver 
erstatning.

Kvinderne kommer især til 
skade ved arbejde i sund-
hedsvæsenet og socialsek-
toren, mens mændenes 
skader opstår i fremstil-
lingsindustrien samt i 
bygge- og anlægssekto-
ren. Både mænd og kvin-
der kommer især til skade 
i ryggen, på overkroppen 
og på ben og fødder. 
Mændene får især udbe-
talt højere erstatninger 
end kvinderne, når de får 
flere skader på kroppen el-
ler får en rygskade. 

Når det gælder erhvervs-
sygdommene, får mænd 
anerkendt dobbelt så 
mange af deres skader 
som kvinderne. Samme 

Arbejdsskader er kønsopdelte
forhold gør sig imidlertid 
ikke gældende, når man 
ser på erstatningernes 
størrelse. Her får kvinderne 
i gennemsnit lidt mere i 
erstatning end mændene, 
fordi mændene får aner-
kendt en del sygdomme, 
der ikke umiddelbart gi-
ver erstatning. Det er især 
høresygdomme og lun-
gesygdommen Pleurale 
plaques, der anerkendes 
uden erstatning.
Kvinderne, der anmelder 
erhvervssygdomme, er ty-
pisk offentligt ansatte in-
den for social- og sund-
hedsområdet. De anmel-
der psykiske sygdomme 
samt sygdomme i skulder, 
nakke og arme. Mænde-
ne er primært ansat i det 
private erhvervsliv, især 
i fremstillingsindustrien 
samt bygge- og anlægs-
sektoren. De anmelder 

Udpluk af billeder fra Juletræsfesten 2010

Efterskrift:
Jeg ved desværre ikke, hvor udbredt tiltaget i 1949 
blev eller hvor længe det holdt ved.

må topledelsen også godt 
blive forgyldt i hoved og 
i r… , på den betingelse, 
at vi havde en god vækst 
i TDC og ikke fyrede med-
arbejdere. 

Mit nytårsønske er en le-
delse, der ikke kun foku-
serer på at forgylde aktio-
nærerne og sig selv, men 
også sørger for, at vi får 
en udvikling af TDC, så vi 
også har noget at leve af 
om fem år.

Godt nytår!

Da jeg første gang hørte 
navnet TDC Pro – tænkte 
jeg -  nu kommer TDC op i 
et højere gear, bedre kun-
deservice, nye produkter 
og forhåbentligt nye inve-
steringer i vores infrastruk-
tur. Altså ny optimisme og 
fremdrift. Men desværre, 
sådan gik det ikke.

Det viste sig, at TDC Pro 
var endnu et effektivise-
ringstiltag, som igennem 
en omfattende restrukture-
ring i Operations, primært 
i Net og Installation, skulle 
frigøre 440 medarbejdere 
(ifølge Business.dk), som 

så skal fyres i 2011. Og når 
man nu var i gang med at 
kigge organisationen igen-
nem, så kunne man også 
lige se, om man kunne 
outsource dele af organi-
sationen. 

Hvordan kunne TDC vide, 
at organisationsændringen 
og de følgende effektivise-
ringer kunne frigøre 440 
stillinger, før de overhove-
det havde lavet den?
 Det ansætter TDC et kon-
sulentfirma til.  Konsulent-
firmaet gennemgår orga-
nisationen og taler med  
udvalgte ledere og specia-
lister. 
I løbet af et par måneder 
har firmaet tal nok til at 
lave et stort regneark, der 
viser 440 personer. TDC´s  
ledelse får en skræddersyet 
plan og konsulentfirmaet 
får så formentlig et 2-cifret 
million beløb for ulejlighe-
den.

Tele Øst går ind for effek-
tivitet på arbejdspladsen. 

TDC Pro
Vi ved, at det er vigtigt at 
fastholde den danske kon-
kurrenceevne, men når 
TDC alene på grundlag af 
en konsulentrapport går 
ud og fyrer ca. 100 med-
arbejdere, så synes vi, at 
tingende hænger dårligt 
sammen.

Hvis det var sådan, at TDC 
var i dyb krise, var det til 
at forstå, men i samme 
periode hives der ni mil-
liarder danske kroner ud 
af koncernen til fordel for 
aktionærerne (ifølge Busi-
ness.dk), samtidig med, 
at topledelsen har fået 
fordelagtige aktieoptioner, 
som koster 
TDC tæt på 1
milliard kro-
ner, hvis det 
går som ka-
pitalfondene 
håber ved de-
res forvent-
ede exit fra 
TDC.  

For min skyld 

Leder 
Januar 2011 

Af afdelingsformand John Schwartzbach

Igen indledte TDC et 
nyt år med afskedi-
gelser, som forventes 
at blive til 440 inden 
årets udgang. Det sker 
samtidigt med, at TDC 
fortsat i nogle områder 
anvender vikarer og en-
treprenører. 

Ejerne af TDC fortsætter ufortrødent med at 
trække store værdier ud af TDC. Sidst trak 
de 9 milliarder ud, hvilket helt sikkert har 
glædet aktionærerne, men som for mange 
af vores medlemmer virker frustrerende og 
uforståeligt, når de efterfølgende får en fyr-
reseddel i hånden, fordi der skal spares. 
Der bliver dog ikke sparet, når topledelsen 
i TDC efterfølgende skal belønnes for deres 
indsats, med et beløb på op til flere hundre-
de millioner kr.

Det er lykkedes at forbedre fratrædelsesafta-
len for dem, som bliver berørt. Aftalen inde-
holder ekstraordinære økonomiske godtgø-
relser, efteruddannelse, hjælp til jobsøgning, 
fritstilling m.m., og den har vist sig at være 
meget værdifuld for mange af vores med-
lemmer, som hermed har forbedret deres 
muligheder for at komme videre på jobmar-
kedet og i en ny ansættelse. 
Så her fungerer samarbejdet med TDC opti-
malt, modsat ovenstående indledning.

Bestyrelsen har efter generalforsamlingen ar-
bejdet seriøst med at ændre på organisatio-
nen i bestyrelsen, hvor ansvaret tidligere var 
delt op i 13 områder. 

Det er nu besluttet at ændre organisationen 
til syv ansvarsområder. Det har betydet, at 
flere har skiftet arbejdsopgaver samtidig 
med, at der er gennemført en reduktion af 
faglige bestyrelsesmedlemmer og personale 
på kontoret i Nyropsgade.

En fusion med en Metal afdeling har været 
diskuteret i flere år, og jeg mener nu, at ti-
den er inde til, at vi på generalforsamlingen 
i 2011 må tage stilling til, om det er vejen 
frem. 

De faste i Nyropsgade deltager aktivt i sam-
arbejdssystemet i TDC, og det kræver en 
større bemanding i Nyropsgade, end hvis 
tillidsrepræsentanterne håndterede hele 
samarbejdssystemet. Samarbejdssystemet er 
i dag forankret i TDC-landsklubben, og den 
"ejes" af tillidsrepræsentanterne. 
Hvis Landsklubben ikke kommer til at fun-
gere til tillidsrepræsentanterne og medlem-
mernes tilfredshed, vil det indebære, at der 
skal bruges flere faglige i Nyropsgade, og 
samtidig vil det også være en afgørende 
faktor i en evt.  fusionsdrøftelse med Metal 
Hovedstaden. 
Så jeg mener, at vi har en pligt til i 2011 at 
afklare, hvor vi kan og skal bruge vores res-
sourcer bedst.

Jeg forventer et travlt år med masser af op-
gaver og beslutninger for bestyrelsen, som 
jeg er sikker på vi nok skal klare.

Godt nytår jer alle.

Af Tomas Wellejus

Generalforsamling
Seniorklubben TeleDanmark Øst 
Gl. Jernbanevej 34 2500 Valby
den 23. februar 2011 kl. 10.00

 
Dagsorden:
1. Valg af dirigent 
2. Protokol
3. Beretning
4. Regnskab
5. Indkomne forslag
6. Kontingenter
7. Bevilling
8. Vedtægtsændringer
9. Valg af ledelse
10. Evt.
 
Forslag, der ønskes behandlet på general-
forsamlingen, skal være bestyrelsen i hænde 
senest 3 uger før generalforsamlingen.
 
Til spisning efter generalforsamlingen er tilmel-
ding nødvendig, dette kan ske på medlemsmød-
erne, indtil den 16. februar 2011 eller på telefon 
21374085.
 

Bestyrelsen

Godt nytår!
Tele Øst Bladet´s redaktion vil gerne ønske 
alle medlemmer og samarbejdspartnere et 
rigtigt godt nytår, med håbet om et godt 
og lykkebringende 2011.

Ligeledes er der nu et nyt redaktionsud-
valg der træder til, og vi håber, at VI vil 
møde samme velvilje som det gamle 
udvalg havde i arbejdet med at bevare et 
godt blad.

Det nye udvalg består af: Tomas Wellejus, 
Vibeke Rathmann, Jens Boutrup, Ulla Puck 
og Allan Marott.

På udvalgets vegne
”Den nye redacteur”, 
Allan Marott

Tiden nærmer sig for det årlige fodboldstævne, og det er nu den gode julemad skal motioneres væk.

Det traditionelle fodboldstævne finder sted lørdag d. 5. marts 2011 kl. 10.00 i Brøndby Hallen.
 
For de morgenfriske er der morgenkaffe med brød fra kl. 9.00. Frokosten, som 
vi forventer, bliver på en ½ time, er ca. kl. 13.00. Afslutning ca. kl. 16.00.

Der vil være gratis drikkelse under hele arrangementet.

Der kan max. deltage 24 hold, så tilmelding er ”først til mølle princippet”.

Regler for at deltage:
Et hold kan max. bestå af syv personer inklusiv holdkaptajnen. 
Pris: 25 kr. pr. person.

Efter tilmelding bliver der tilsendt girokort til holdkaptajnen, og kun dem der har betalt, vil kunne deltage i arrange-
mentet. Familie og børn til deltagerne er velkomne til nogle spændende og dejlige timer sammen i Brøndby Hallen.
 
Tilmelding med oplysninger om holdnavn og antal personer kan ske på Tele Øst´s  kontor telefon 33 63 29 01 
eller på mail til Susanne Frederiksen slf@danskmetal.dk
Sidste frist for tilmelding er fredag d. 18. februar 2011.

Tele Øst afholder fodboldstævne for 
medlemmer og deres familier


